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        ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

               ΝΟΜΟΣ  ΠΕΛΛΑΣ 

           ΔΗΜΟΣ     ΑΛΜΩΠΙΑΣ                                                     

          ΤΜΗΜΑ  ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ                                 ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ 
            ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

    ΓΡΑΦΕΙΟ:ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

 

 

      ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το Πρακτικό της Συνεδρίασης αριθμ.4/2016 της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του 

Δήμου Αλμωπίας 

 

Αριθμ.  Απόφ.: 22/2016 Θέμα 5o: Αντιπρόταση του Σωματείου Πωλητών 

Λαϊκών Αγορών, σχετικά με την απόφαση της επιτροπής 

ποιότητας ζωής για την μετακίνηση των πάγκων των 

πωλητών. 

             

          Στην Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 23 Μαρτίου 2016, ημέρα 

Τετάρτη και ώρα 11.00΄ π.μ. συνεδρίασε  τακτικά  η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου 

Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της Επιτροπής, με αριθμό 

6804/18-3-2016, που δόθηκε στο κάθε μέλος χωριστά, σύμφωνα με το άρθρο 75 του 

ν.3852/10.  

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου επτά (7) 

μελών ήταν παρόντα πέντε  (5), δηλαδή: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ   ΑΠΟΝΤΕΣ 

 1. Μπίνος  Δημήτριος  (Δήμαρχος ως 

Πρόεδρος Ε.Π.Ζ.) 

 1. Δόντσος Χρήστος  (Μέλος της 

Ε.Π.Ζ.) 

2. Βέσκος Δημήτριος (Μέλος της 

Ε.Π.Ζ.) 

 2.  Καλδερεμτζή  Δέσποινα 

(Αντιπρόεδρος της Ε.Π.Ζ.) 

3. Γεωργίου Χρήστος  (Μέλος της 

Ε.Π.Ζ.) 

      

4.  Κετικίδης Ιωάννης (Μέλος της 

Ε.Π.Ζ.) 

  (που  δεν παρουσιάσθηκαν αν 

και κλήθηκαν νόμιμα) 

5. Μπαγκή  Αικατερίνη  (Μέλος της 

Ε.Π.Ζ.) 

   

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο υπάλληλος του Δήμου κ. Πασόης  Ν.  Ιωάννης,   

για την τήρηση των Πρακτικών.  

           Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής κ. Μπίνος Δημήτριος, κήρυξε την 

έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το 5ο  θέμα  της  ημερήσιας διάταξης είπε τα 

παρακάτω: 

Από το Σωματείο Πωλητών Λαϊκών Αγορών, εστάλη στο Δήμο  Αλμωπίας ,  στις 29-

2-2016,  αίτησή τους, την οποία σας παρουσιάζω για να λάβετε  γνώση. Στην αίτηση αυτή 

αναφέρονται  τα παρακάτω:  

«Αντιπρόταση του Σωματείου Πωλητών Λαϊκών Αγορών σχετικά με την απόφαση 

της επιτροπής ποιότητας ζωής για την μετακίνηση των πάγκων των πωλητών.  

  Λόγω των προβλημάτων που δημιουργήθηκαν στην λειτουργία της λαϊκής αγοράς 

(μη επαρκή μέτρα κτλ) στον χώρο που αναπτύσσεται σήμερα, ζητάμε στην περίπτωση που η 

επέκταση της λαϊκής  αγοράς δεν πραγματοποιηθεί στην Αθανασίου Διάκου, την άμεση και 
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διαπαντός μεταφορά ολόκληρης της λαϊκής αγοράς στη οδό Αγίου Δημητρίου. Προτείνουμε 

την Αγία  Δημητρίου γιατί η μετακίνηση των πωλητών στα υφιστάμενα όρια της λαϊκής 

όπως αποφάσισε η επιτροπή ποιότητας ζωής θα αυξήσει το μήκος της, γεγονός που θα 

δυσχεράνει την κυκλοφορία των αγοραστών, ιδίως των ηλικιωμένων που αποτελούν τον 

κύριο όγκο των πελατών μας, με αποτέλεσμα την επιδείνωση των ήδη δυσμενών 

οικονομικών μας. Επιπλέον όπως είναι γνωστό την ημέρα της λαϊκής αγοράς η 

καθημερινότητα  των κατοίκων της οδού που φιλοξενεί την λαϊκή καθώς και η μετακίνηση 

των καταναλωτών στα καταστήματα στο κέντρο της αγοράς (σύμφωνα με τους 

καταστηματάρχες) δυσχεραίνεται και υπάρχει ένταση μεταξύ  των πωλητών και των 

καταστηματαρχών. Επίσης ένα ακόμα πρόβλημα που δημιουργείται, είναι ότι κάποια από τα 

καταστήματα, που βρίσκονται  στον δρόμο της λαϊκής, την ημέρα που πραγματοποιείται η 

λαϊκή δράττονται της ευκαιρίας και εκθέτουν τα προϊόντα τους μπροστά στα καταστήματα 

τους,  πράγμα το οποίο απαγορεύεται  ρητά βάση νόμου. Εν  συνεχεία, επισημαίνουμε πως η 

κυκλοφορία στις παρακείμενες οδούς όπως έχει επισημάνει και η αστυνομία 

επανειλημμένος, εμποδίζεται. Είναι δύσκολη και η προσέγγιση  των οχημάτων έκτακτης 

ανάγκης. Για τους λόγους αυτούς σας καλούμε να εξετάσετε και άλλες επιλογές οι οποίες 

υπάρχουν και είναι σαφώς καλύτερες από το να περιοριστούμε στα υφιστάμενα όρια της 

λαϊκής αγοράς, όπως είναι η μετακίνηση στην οδό Αγίου Δημητρίου. Πρόκειται για έναν 

ομαλό φαρδύ δρόμο και δεν θα δημιουργήσει κυκλοφοριακή συμφόρηση στο κέντρο της 

Αριδαίας, οι καταναλωτές θα εξυπηρετούνται άμεσα, τα καταστήματα δεν θα αγανακτούν 

καθώς θα επιτρέπεται η ελεύθερη διέλευση των καταναλωτών τους. Οι κάτοικοι του κέντρου 

καθώς  και οι καταστηματάρχες δεν θα είναι υποχρεωμένοι να παρκάρουν μακριά από τις 

οικίες τους και τα καταστήματα τους αντίστοιχα, προκειμένου να μην αποκλειστούν.  

Για τους παραπάνω λόγους θέλουμε να πιστεύουμε ότι δεν θα αδιαφορήσετε για το 

πρόβλημα μας και με γνώμονα το αίσθημα  του δικαίου το οποίο πρέπει να διέπει τις 

αποφάσεις της Τοπικής Αυτοδιοίκησης θα εξετάσετε την εναλλακτική λύση που υπάρχει.  

Μαζί με το έγγραφο που σας προσκομίζουμε  συνάπτουμε και τις υπογραφές των 

ενδιαφερόμενων πωλητών της Λαϊκής Αγοράς Αριδαίας με σκοπό την μη μετακίνηση  των 

πάγκων  τους.  (Ακολουθούν  υπογραφές)».   

Επίσης, όπως γνωρίζεται με την αριθμ. 71/2015 απόφασή μας, εισηγηθήκαμε 

ομόφωνα τα παρακάτω:  

«Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο για τη λήψη σχετικής απόφασης για τη λαϊκή 

αγορά  Αριδαίας, έτσι  ώστε ανάλογα με την οριοθέτηση και τη  διαγράμμιση των χώρων  

της λαϊκής αγοράς και την εφαρμογή των νέων μέτρων των πάγκων  των πωλητών 

οποιοδήποτε μετακίνηση απαιτηθεί να γίνει στα εφιστάμενα όρια προς τη μεριά στο 

«Δασάκι» Αριδαίας». 

            Κατόπιν ο Πρόεδρος, κάλεσε την επιτροπή να αποφασίσει σχετικά. 

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου της, τις 

διατάξεις του άρθρου 73   του Ν.3852/2010 και μετά από διαλογική συζήτηση,  

 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι       ο μ ό φ ω ν α 

 
Ισχύει η αριθμ.71/2015 απόφαση  της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής. Σήμερα  δεν 

υφίσταται λόγος μετακίνησης της λαϊκής αγοράς Αριδαίας. Εάν προκύψουν νέα  δεδομένα, 

για παράδειγμα όπως η κατασκευή του αποχετευτικού της Αριδαίας, τότε θα υπάρξει  η 

ανάγκη μετακίνησης της λαϊκής.  
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                              Η απόφαση αυτή πήρε αύξ. αριθμ. 22/2016 
...................................................................................................……………………… 

Αφού τελείωσαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύνεται η συνεδρίαση. 
 Για αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται όπως παρακάτω: 

  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ 
(Α κ ο λ ο υ θ ο ύ ν     Υ π ο γ ρ α φ έ ς) 

 
ΑΚΡΙΒΕΣ  ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 Αριδαία 4-4-2016 
                                            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ Ε.Π.Ζ. 

 

 

 

       ΜΠΙΝΟΣ  Γ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
       ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΑΛΜΩΠΙΑΣ 
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